
 Protokół nr XXVII/2021 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 27 października 2021 roku w godz. 1400 -  1635 w 

Hali widowiskowo - sportowej w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Poniecu Jerzy Kusz o godzinie 1400 otworzył XXVI Sesję 

Rady Miejskiej w Poniecu, a następnie przekazał prowadzenie sesji swojemu Zastępcy 

Dariuszowi Kielisiowi, który Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś stwierdził, że zgodnie z listą obecności w 

sesji uczestniczy 14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie zastępca przewodniczącego Dariusz Kieliś stwierdził, że radni otrzymali porządek 

obrad sesji wraz z zaproszeniami na XXVII Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku 

obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji o działalności dydaktyczno wychowawczej szkół i 

przedszkoli w gminie Poniec oraz wysłuchanie informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w gminie Poniec za rok szkolny 2020/2021 

5. Wysłuchanie informacji z wykonania budżetu za okres I półrocza 2021 r., 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021, 

8. Podjecie uchwały w  sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  Powiatowi 

Gostyńskiemu w 2021 roku, 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości  stawek  podatku  od środków  

transportowych, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Śmiłowie, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr 

XIV/210/2021 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Poniec, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego 

zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie, 

17. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miejskiej, 

18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

19. Wolne wnioski i zapytania, 

20.  Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

           

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Zastępca Burmistrza Eugeniusz Nowak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Interpelacje złożył Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś. Jedną z nich złożono do 

PKP odnośnie wysokości peronu w Poniecu, a drugą do Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

odnośnie łatania dziur w drogach powiatowych.  
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Pkt 4.  Wysłuchanie informacji o działalności dydaktyczno - wychowawczej szkół i 

przedszkoli w gminie Poniec oraz wysłuchanie informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w gminie Poniec za rok szkolny 2020/2021 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił dyrektorów szkół i przedszkoli o 
przedstawienie informacji o działalności dydaktyczno-wychowawczej szkół i przedszkoli w 
gminie Poniec. 
 
Informacje przedstawili: 
Romualda Maćkowiak, dyrektor Przedszkola Samorządowego w Poniecu. 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz czy przedszkole ma jakieś potrzeby lub problemy. Dyrektor 
Romualda Maćkowiak odpowiedziała, że przydałoby się dokupienie pomocy dydaktycznych 
oraz nowych zabawek, ponieważ niektóre z dostępnych na stanie przedszkola są dosyć 
zużyte.  
Radna Ewa Kończak zapytała ile było awansów zawodowych w roku szkolnym 2020/2021. 
Dyrektor Romualda Maćkowiak poinformowała, że jeden nauczyciel awansował na 
nauczyciela kontraktowego, a jeden na dyplomowego.   
 
Grażyna Pierzchała, dyrektor Przedszkola Samorządowego w Łęce Wielkiej. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś zapytał ile dzieci korzystało z poradni 
logopedycznej. Dyrektor Romualda Maćkowiak poinformowała, że z poradni logopedycznej 
korzystało 23 dzieci z orzeczeniem jak i dzieci bez orzeczenia.  
 
Ryszard Godziewski, dyrektor Szkoły Podstawowej w Poniecu. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dlaczego w szkole jest tyle dzwonków. 
Dyrektor Ryszard Godziewski odpowiedział, że 2 minuty przed właściwym dzwonkiem 
kończącym lekcje jest dzwonek dla nauczycieli, informujący ich o kończącej się lekcji aby 
nauczyciele mogli swobodnie zakończyć temat.  
 
Mariusz Kędzierski, dyrektor Szkoły Podstawowej w Żytowiecku. 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował dyrektorom i nauczycielom za pracę w 
trudnym roku 2020/2021.  
 
Następnie informację o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Poniec za rok szkolny 
2020/2021 przedstawił Zastępca Burmistrza Eugeniusz Nowak.  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje do wiadomości 
informację o działalności dydaktyczno-wychowawczej szkół i przedszkoli w gminie Poniec. 
Informacja szczegółowo omawiana była na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 
Informacja  stanowi załącznik do protokołu. 
 

Pkt 5. Wysłuchanie informacji z wykonania budżetu za okres I półrocza 2021 r. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie 
informacji z wykonania budżetu za okres I półrocza 2021 r. 
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Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka szczegółowo przedstawiła informację z wykonania 

budżetu za okres I półrocza 2021 r.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 10 września 2021 r. w sprawie: wyrażenia opinii o 

przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy Poniec informacji o przebiegu wykonania 

budżetu za I półrocze 2021 roku. 

 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś ponownie sprawdził kworum, i 

stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych.  

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca 

Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXVII/230/2021 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 

2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2021-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji i przedstawił 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXVII/231/2021 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  Powiatowi Gostyńskiemu 

w 2021 roku 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca 

Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

                                                                                     

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVII/232/2021 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  Powiatowi Gostyńskiemu w 2021 roku 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektor UM Małgorzatę Boniec o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Małgorzata Boniec przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji i przedstawił 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVII/233/2021 

w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości  stawek  podatku  od środków  

transportowych 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektor UM Małgorzatę Boniec o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Małgorzata Boniec przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca 

Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVII/234/2021 

w sprawie określenia wysokości  stawek  podatku  od środków  transportowych 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Krystiana 

Juśkiewicza o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  

sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVII/235/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 

Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej 

w Śmiłowie, stanowiącej własność Gminy Poniec 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Krystiana 

Juśkiewicza o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  

sprawie. 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 
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uchwałę nr XXVII/236/2021 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Śmiłowie, stanowiącej 

własność Gminy Poniec 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Krystiana 

Juśkiewicza o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  

sprawie. 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVII/237/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Poniec 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr 

XIV/210/2021 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Krystiana 

Juśkiewicza o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  

sprawie. 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVII/238/2021 

w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr XIV/210/2021 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu 

Gostyńskiego zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Daniela 

Zborowskiego o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  

sprawie. 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVII/239/2021 

w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego zadania zarządzania 

publicznymi drogami powiatowymi 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja 

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  
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Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVII/240/2021 

w sprawie programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 17. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miejskiej. 

     

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś poinformował, że zgodnie z paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXVI Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 15 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XXVI Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj poinformował, że nadal czekamy na odpowiedzi do 

interpelacji złożonych na poprzedniej Sesji Rady Miejskiej.  

             

Pkt  19. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Stanisław Machowski podziękował Radnemu Powiatowemu Maciejowi Malczykowi 

za dobrą współpracę.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poinformował radnych o poprawności złożonych 

oświadczeń majątkowych.  

 

Pkt 20. Zakończenie. 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

podziękował radnym i gościom za uczestnictwo w XXVII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1635 

dokonał zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

     Protokółowała                                                                           Zastępca Przewodniczącego Rady 
    Karolina Cieślak                                                                                             Dariusz Kieliś 


